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Puijon laelle 
balutaan 
rakentaa botelli 
Kehittanunen: Tarve laajentaa, 
koska kokoustiloista on pulaa. 
Kuoplo 
Jukka Patrakka 

Puijon lakialueelle suunnitellaan 
ravintolan laajennusta ja uutta 
hotellirakennusta. 
Kuopion vt. elinkeinojohta 

ja Unto Juutinen korostaa, etta 
Puijon Maja ja hotelli eivat ole 
enaa tata paivaa. 
- Jotakin pitaa tehda, jos stella 

aiotaan harjoittaa liiketoimintaa. 
Nyt mennaan koko ajan vaaraan 
suuntaan. 
Aikomuksena on laajentaa 

parkkipaikkaa ja rakentaa sen 
viereen 40-50 huoneen hotel 
li, Uudisrakennus olisi Puijon 
Majan kyljessa tai sen vieressa. 
Uudisrakentaminen tulisi 

luonnonsuojelualueelle, mlka 
edellyttaa lupamenettelya. 
- Loytyisiko kompromissi 

luontoarvojen kanssa? Puijon 
laki museoituu, jos mitaan ei 
tehda. 
Kannattavasta liiketoiminnan 

suunnittelusta on keskusteltu 
Puijon Majan ja torniravintolan 
yrittajan Tiina Heinosen kanssa. 
Lisaksi neuvotellaan majan 

vuokrasopimuksen jatkami 
sesta kolmella vuodella. 
Suunnitelmat ovat kustan 

nuslaskennassa, minka jalkeen 
tarkistetaan hankkeen liiketa 
loudellinen kannattavuus. 

Laklalueen rakennukset omistaa 
kaupunki ja niista vastaa tila 
keskus. 
- Aikansa elanyt maja vaatii 

ison peruskorjauksen, Heino 
nen toteaa. 
Lisaksi tarvitaan sen laaien 

nus, koska nykyisilla tiloilla ei 

toimintaa muuten saada kan 
nattavaksi. 
- Kokoustilat ovat olematto 

mat. Yksi pieni porukka mah 
tuu kerrallaan. 
Heinonen arvioi, etta ravin 

tolapaikat ja kokoustilat tulisi 
vahintaan kaksinkertaistaa. 
- Jos omia rahoja investoi Put 

jon Majaan, pitM olla mahdollista 
saada liikevaihtoa kolminkertai 
sesti. Myos varausjarjestelmiin 
tulisi paasta mukaan. 
Nykyiset hotellihuoneet ovat 

pienet ja vaatimattomat. 
- Suurin asiakasryhma on 

komennusmiehet, jotka ovat 
viikot rakennuksilla toissa. 
Yrittajaa kiinnostaa osallistu 

minen hotellihankkeeseen. Slta . 
ennen pltaisi varmistua, kuinka 
Puijon aluetta kehitetaan koko 
naisuutena. 
- Paljon on viela kysymyksia 

auki. Tuntuu, etta on taaperret 
tu paikallaan vuosikausia ennen 
meitakin. 
Yksi Puijon laen kehittami 

sen ehto on liikenneyhteyksien 
ja pysakointipaikkojen paran= 
taminen. 
Kaupunginhallitus kasittelee 

maanantaina Puijon suunnitel 
mien toteuttamista. 
Golfkentan laajentamiseen 

kaupunginvaltuusto ei suostu 
nut muutama vuosisitten, mutta 
nyt alueella on suosiota saanut 
frisbeegolfrata. 
Vlreilla on toisen laskettelu 

rinteen avaaminen Antikkalaan. 
- Toive on, etta Puijon alueella 

on kaikkea muutakin tekemis 
tao Silloin voisi tarjota nykyista 
enemman hotellipalveluja asi 
akkaille. 


